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FS- 8CSWJ 
6 天 5 晚 唯美江西 

6D5N AESTHETIC JIANGXI 

 

DIRECT FLIGHT TO NANCHANG 直飞南昌 

NO SHOPPING STOP 全程无购物站 

 
- - - 
 

IMPORTANT NOTE//注意事项: 

TRIPLE ROOM: NO, TRIPLE ROOM SHARING IS NOT AVAILABLE. GROUPS WITH ODD-NUMBER 

MEMBERS WILL BE SUBJECT TO SINGLE SUPPLEMENT SURCHARGE.三人房：由于酒店不提供三人间，

所以若三人同行，则需额外补单房差。 

NON-MALAYSIAN PASSPORT HOLDER SURCHARGE: RM 200 PER PERSON外国护照者额外收费 ：每人

马币 200 

TOUR COMMENTARY STRICTLY IN MANDARIN. TRANSLATION WILL NOT BE PROVIDED.导游讲解以中文

为主。不提供翻译。 

✓ 全程 4+5★酒店 

✓ 3 晚南昌， 1 晚九江，1 晚婺女洲，1 晚上饶，1 晚鹰潭 

 

✓ 纯净资溪大觉山-世界首创悬崖动车体验 

✓ 龙虎山探索千年悬棺之谜，道教四大名山之一 

✓ 山谷版清明上河图 婺源篁岭 因“晒秋” 闻名遐迩，村落“天街”似玉带将经典古建串接，徽式商铺林立，前店后

坊，一幅流动的缩写版“清明上河图”。 

✓ 婺女洲观看非物质文化遗产 打铁花表演。 

 
Direct Flight! Non Shopping Stop! 

✓ 4+5 ★ Hotels 

✓ 3 NIGHT AT NAN CHANG, 1 NIGHT AT JIU JIIANG, 1 NIGHT AT WUNVZHOU, 1 NIGHT AT SHANG RAO, 

1 NIGHT YINGTAN. 

✓ Experience the World's First Cliffside Monorail - Pure Zixi Dajue Mountain 

✓Exploring the millennia-old mystery of the hanging coffins at Mount Longhu, one of the four sacred mountains 

of Taoism. 

✓ Valley version of the Qingming Riverside Scene. Wu Yuan Huang Ling famous for "sun drying in autumn," 

with villages connected by a jade-like belt of classic ancient buildings, lined with Huizhou-style shops. 

✓ Wunvzhou Fairyland witness an intangible cultural heritage of Iron Flower Performances. 

 
> GROUPSIZE IF 1-10 PAX SUBJECT TO DATE TRANSFER; IF 11-17 PAX SUBJECT TO DEPARTURE 
WITHOUT TOUR LEADER (CHECK IN STAFF PROVIDED AT KLIA AIRPORT); IF 18 PAX ABOVE ENTITLE 
FOR 1 T/L 

> 团队人数如 1-10 人：提供更换日期方案；如 11-17 人：没有领队的情况下出发（四季工作人员在吉隆坡国际

机场协助办理登机手续）；如 18 人：有 1位领队陪同 

 
Other Remark : 

导游讲解以中⽂为主 Tour commentary in Mandarin. 

此旅游配套仅适⽤于⻢来⻄亚公⺠ This tour package is applicable for Malaysians only. 

任何三⼈房或加床都以折叠式或床垫为标准，如酒店⽆法提供三⼈房，客⼈将额补房差价。Triple room sharing 

will be based on an extra rolling bed. If the hotel is unable to provide a triple room, guests will need to pay the 
extra room rate. 
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WITH THE IMPACT OF THE COVID-19 EPIDEMIC, SOME ATTRACTIONS, RESTAURANTS, HOTELS, ETC. 
MIGHT BE CLOSED AT THE TIME OF DEPARTURE, SHALL REPLACE BY OTHERS WITHOUT PRIOR 
NOTICE.  

如因疫情影响，出发时有个别景点餐厅酒店等停⽌营业，将以其他开放景点餐厅酒店代替，不另⾏通知 

FREE COVID-19 TRAVEL INSURANCE !!! Applicable for passenger up to 69 years old (T&C APPLIED) 
 

Flight Departure Date Promo 1 Promo 2 Promo Normal 
Single 

Supplement 

OD 
01 Nov 2024 

(Ex-KUL, NON Shopping Stop) 
4,288 

6 
- - 4,488 

 
800 

OD 
08 Nov 2024 

(Ex-KUL, NON Shopping Stop) 
4,288 

6 
- - 4,488 

 
800 

OD 
15 Nov 2024 

(Ex-KUL, NON Shopping Stop) 
5,288 

6 
- - 5,488 

 
800 

OD 
22 Nov 2024 

(Ex-KUL, NON Shopping Stop) 
5,288 

6 
- - 5,488 

 
800 

OD 
29 Nov 2024 

(Ex-KUL, NON Shopping Stop) 
5,288 - - 5,488 

 
800 

OD 
06 Dec 2024 

(Ex-KUL, NON Shopping Stop) 
5,488 

6 
- - 5,688 

 
800 

OD 
13 Dec 2024 

(Ex-KUL, NON Shopping Stop) 
5,488 

6 
- - 5,688 

 
800 

OD 
27 Dec 2024 

(Ex-KUL, NON Shopping Stop) 
5,488 

6 
- - 5,688 

 
800 

** All fares quoted based on per person rate in Ringgit Malaysia. 
 

FLIGHT DETAILS 

Departure Flight 

 Kuala Lumpur (KUL)  Nanchang (KHN) 

 

Batik Air OD674 

Day 1: 09:35 hrs 
 

Day 1: 14:30 hrs 

Kuala Lumpur (KUL)  Nanchang (KHN) 

 

 

Return Flight 

 Nanchang (KHN)  Kuala Lumpur (KUL) 

 

Batik Air OD675 

Day 6: 15:35 hrs 
 

Day 6: 20:30 hrs 

Nanchang (KHN)  Kuala Lumpur (KUL) 

 
 

Airlines Check-In Baggage Carry Baggage 

Batik Airline (OD) 20 KG (1pc) 7 KG 

 
 

Important note: 
Non-Refundable Deposit Requested Upon Seat Confirmation: 
* Once booking considered sold!!! *NOT entitled to Change or Cancel booking to be accepted. 
1. Min group size: 20 adult + 01 tour leader. Tour leader is only provided with a minimum group 
size of 20 paxs. 
2. VACATION HUB TRAVEL & ERA HOLIDAYS reserve the right to collect tour fare / YQ / YR and 
airport tax differences due to currency fluctuation. 
3. VACATION HUB TRAVEL & ERA HOLIDAYS will not responsible for tour fare difference 
between normal & promotion packages. 
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Payment Terms to VACATION HUB TRAVEL & ERA HOLIDAYS: NON-Refundable Deposit Requested 
Upon Seat Confirmation: 

• AK & D7 & OD & MF & 3U & TR Packages: RM 1000 Per Seat. 

• MH & CZ & CA Packages: RM 2000 Per Seat. 

• Full Payment: 40 working days before tour departure. 

• All deposit slip, name list, room pairing, customer passport copy & contact number must submit to 
VACATION HUB TRAVEL & ERA HOLIDAYS Up to 14 days prior to departure date are subjected to 
availability of accommodation and flight. 

• Late bookings request should be accompanied with full payment in advance. 

 

 

By Vacation Hub Travel & Tours Sdn Bhd / Era Holidays Sdn Bhd 


